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Het Noord-Hollandse transmodel werd  
in één keer wereldnieuws toen ze op  

8 juli werd verkozen tot Miss Universe 
Nederland. Dit jaar was er een van vele 

ups en ook wat downs voor RIKKIE 
KOLLÉ (22). “Ik ben nu eindelijk  

mezelf, maar werd daar keihard op  
afgerekend.”

“Een leuke uitdaging, zo zag ik de deel-
name aan Miss Nederland. Aan winnen 

dacht ik niet, maar als ik ver zou  
komen, kon ik misschien een rolmodel 
zijn voor al die kleine Rikkies zoals ik 
ze noem; jonge mensen die - net als ik 
vroeger - weten dat ze in het verkeerde 
lichaam zijn geboren, maar tegen aller-

lei moeilijkheden aanlopen. Zelf heb  
ik daar veel behoefte aan gehad. Mijn 
ouders hebben me altijd gesteund en 

geaccepteerd, daar ben ik ze heel dank-
baar voor. Maar ik voelde me wel vaak 

alleen en eenzaam, omdat leeftijd- 
genoten me niet begrepen. Als je negen, 

tien of elf bent, is dat heel heftig. Ik  
had iemand nodig tegen wie ik op kon 

kijken. Met wie ik kon praten. Een  
positief voorbeeld aan wie ik me kon 

spiegelen. Dus dat is als Miss Nederland 
mijn voornaamste doel: zichtbaar zijn, 
me uitspreken en zo hopelijk deuren 
openen voor de nieuwe generatie. Met 

die intentie deed ik mee en heb ik  
gewonnen, dus ja, ik schrok behoorlijk 
toen ik merkte hoe er na de verkiezing 

op mij gereageerd werd.”

EEN UITDAGING
“Ik had dat zelf niet eens door tot mijn 
zusje the day after met haar telefoon 

naar me toekwam. ‘Kijk nou wat ze over 
je schrijven,’ zei ze geschrokken. ‘Als  

ik je tegenkom, dan doe ik je wat aan’, 
las ik onder een nieuwsbericht op  

Facebook. Ik werd online bedreigd en 

daar paste ik mijn gedrag op aan: wie 
loopt er langs me op straat? Wie kijkt 
me daar zo aan? Die eerste week als 

Miss Nederland was daardoor best een 
uitdaging: ik was aan de ene kant dol-
blij en trots, maar kreeg ineens ook te 

maken met haat en angst voor mijn  
veiligheid. Daarnaast was ik even  

wereldnieuws, omdat grote talkshows, 
internationale nieuwsprogramma’s en 

kranten het hadden over ‘die trans-
vrouw’ die zojuist tot Miss Nederland 
was verkozen. Iedereen vond er iets 

van, en ja, veel van die meningen waren 
negatief. Mijn familie had er ook onder 
te lijden: mijn moeder kreeg zelfs nare 
reacties op social media, hoe ze mij op 
de wereld had kunnen zetten en dat ze 
zich moest schamen. Naast het feit dat 
mijn moeder en zusje haatberichten 

ontvingen en dat ik moest vrezen voor 
mijn veiligheid, vond ik dat het meest 

lastig: ik was nu eindelijk mezelf en 
werd daar keihard op afgerekend. Dat 

vind ik nog steeds bizar hoor. Ik bedoel, 
ik heb helemaal geen impact op het 

persoonlijke leven van anderen. Waar-
om maken ze zich zo druk?”

DANKBAAR VOOR HET PODIUM
“Maar beetje bij beetje kwam er meer 

vechtlust in me naar boven. Het feit dat 
mensen zo heftig reageren, betekent  
alleen maar dat het goed is dat ik zo 

zichtbaar ben. Ik ben nu enorm dank-
baar voor het podium dat ik gekregen 
heb. Ik krijg mails van mensen over de 

hele wereld die hun support sturen. 
Soms geven ze eerlijk toe dat ze er eerst 

niets van snapten, van alles wat met 
trans te maken heeft, maar nu wel 

dankzij mijn verhaal. Daar doe ik het 
voor, en dat gaf me - samen met de 
steun van mijn familie, vrienden en  
de Miss Nederland-organisatie - de  

motivatie om positief en enthousiast 
door te gaan. Ik ben er enorm trots op 
dat ik Miss Nederland ben, maar ik ben 

wel erg geschrokken dat we als land 
blijkbaar niet zo openminded en  

inclusief zijn als ik dacht. Ja, ik vang nu 
de klappen op, maar dat maakt het 
straks voor andere vrouwen in mijn  
situatie een stuk makkelijker. Want 

door zo in the picture te staan, laat ik 
zien dat ik helemaal geen extreem  

persoon ben die niet binnen de maat-
schappij past. Ik ben gewoon een vrouw 
van 22 die geniet van kookavondjes met 

vrienden of lekker ergens dansen, en 
die wil genieten van haar tweede half-

jaar als Miss Nederland.”

Tijdens de internationale Miss 
 Universe verkiezing in El Salvador 

viel de knappe Rikkie net buiten 
de top 20.

‘BEETJE BIJ 
BEETJE KWAM  

ER MEER 
VECHTLUST IN 

ME NAAR  
BOVEN’

‘IK VANG NU DE KLAPPEN OP  
EN MAAK HET ZO VOOR ANDERE 
TRANSVROUWEN MAKKELIJKER’

2024 
“Voor het komend jaar heb ik geen be-
paalde bucketlist doelen of plannen. 

Maar ik blijf me uitspreken voor meer 
awareness en het normaliseren van ge-
nderdiversiteit, juist als andere men-

sen er ongemakkelijk van worden. 
Want dat geeft alleen maar aan dat ik 
nog behoorlijk wat werk te doen heb. 
Ook als ik mijn kroontje volgend jaar 

weer heb ingeleverd…” 
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